

BERLIN MASTERS

BERLIN MASTERS 2021 OPEN CALL - APPLICATION FORM

PLEASE SEND THE COMPLETED FORM TO: annalena@berlinmastersfoundation.com
| Subject: Application Open Call 2021 |

NAME: _____

SURNAME: _____

DATE OF BIRTH: _____

BERLIN ADDRESS: _____

EMAIL: _____

ART ACADEMY:
(if applicable) _____

YEAR OF GRADUATION:
(or future year of graduation) _____

WEBPAGE:
(if available) _____

PREFERRED DAY OF OPEN CALL:
(Due to the volume of applications we won't be able to consider all preferences)

10 March 2021 | 11:00 - 17:00
 11 March 2021 | 11:00 - 17:00

Date & Signature

Hiermit versichere ich, dass ich das Infoblatt mit allen von Berlin Masters Foundation gestellten Voraussetzungen und Bedingungen gründlich gelesen habe und diese akzeptiere. | *I confirm that I have read the information sheet thoroughly and that I accept all terms and conditions that are posed by Berlin Masters Foundation*

Wir weisen darauf hin, dass während des Treffens via zoom fotografiert wird und die Bilder im Rahmen der Kommunikation (z.B. Website, Social Media, Presse) veröffentlicht werden können. Mit der Teilnahme am OPEN CALL gebt Ihr dafür das unwiderufbare und unbegrenzt gültige Nutzungsrecht. | *We point out that during the meeting via zoom pictures will be taken and might be published as part of the communication (e.g. website, social media, press). By participating in the OPEN CALL, you agree to the permanent and unlimited right of use.*